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Aanwezig namens het bestuur: Oene, Peter, Imkje, Tjeerd, Bert, Klaas en Annigje 
Aanwezig: 19 personen; waaronder Libbe de Vries ((dorpen-)wethouder) en Franciscus 
Koopmans (dorpencoördinator gemeente) 
Afmeldingen: Houkje van Randen, Hetty Visser, Dirk Leibrand, Henk en Zwanet Reijn, 
Douwe Knol en Bernadet Nieuwland.  
.        
  

1. Opening. 
Oene opent de vergadering en heet een ieder welkom; in het bijzonder Libbe de Vries 
en Franciscus Koopmans. 

2. Vaststellen agenda. 
Er worden geen nieuwe punten aan de agenda toegevoegd. 

3. De notulen van de algemene ledenvergadering van 25 oktober 2022. 
Vraag n.a.v. de geplaatste telradars m.b.t. snelheidsmetingen aan de Streek; na een 
gesprek met de omwonenden bleek het niet zo zeer de snelheid van het verkeer wat 
de overlast veroorzaakt, maar meer het geluidsoverlast welke wordt veroorzaakt door 
de manier waarop de bestrating is aangelegd. Er is overleg geweest met de 
gemeente en hopelijk zullen de klachten worden opgelost tijdens het, op termijn, uit te 
voeren groot-onderhoud. 
Tevens wordt er aangegeven dat er een putdeksel te hoog in de bestrating ligt aan 
het begin van de Streek, komend vanaf Gorredijk. De gemeente gaat dit verder 
bekijken. 
Hierna worden de notulen onveranderd goedgekeurd en vastgesteld. 

4. Mededelingen en ingekomen stukken. 
- Collectief duurzame energievoorzieningen. De firma Stuy heeft aangegeven 

hierover mee te willen denken. Oene doet een oproep aan de aanwezigen wie 
hier ook over mee wil nadenken c.q. dit verder wil uitwerken. 

- Leefbaarheidssubsidie. Tjeerd geeft een korte toelichting. Vanuit de gemeente is 
er een subsidie beschikbaar voor projecten die de leefbaarheid in een dorp 
bevorderen. Deze subsidie geldt echter niet voor projecten waar al een andere 
subsidie voor beschikbaar is en per project is er een maximaal subsidiebedrag 
van € 2.500,00 beschikbaar. Waarbij rekening moet worden gehouden, dat 40% 
wordt gesubsidieerd en het restant (60%) dient op een ander manier te worden 
gefinancierd. De aanvragen kunnen worden gedaan via Plaatselijk Belang. 

- De Woonvisie van de gemeente Opsterland ligt in concept ter inzage via de 
website bij de gemeente. Imkje geeft aan dat: het verduurzamen van de 
woningen, de zorgen om de zorg (door langer zelfstandig wonen) en de aandacht 
voor de groei van de dorpen de kernpunten zijn. 

- Ecologisch maaibeleid van de gemeente. Roel Veenstra is namens de 
bomencommissie bij de informatieavond aanwezig geweest. Tijdens deze avond 



werd voorgesteld om de beide zijden van de bermen niet tegelijk te maaien zodat 
het niet gelijk alle planten/begroeiing weg worden gemaaid. Tevens werd er 
aangegeven dat door de verschillende grondsoorten het maaibeleid per gebied 
verschillend kan zijn. 

5. Jaarverslag 2022 
Roel Veenstra geeft aan dat de bloemenweide aan de Kolderveen niet zal worden 
behandeld door gemeente in tegenstelling met wat er in het verslag staat vermeld. De 
reden hiervoor is de al opkomende bloemen. 
Verder zijn er geen op- of aanmerkingen en vragen m.b.t het jaarverslag. 

6. Financieel jaarverslag 2022 
Peter geeft een toelichting op het financieel jaarverslag. 
De ledenwerfactie heeft ca. 50 nieuwe leden opgeleverd. 
Monique Veenhof vraagt wat er nu wordt gedaan met het verschil tussen 1 en meer-
persoons huishoudens. Er is besloten het te laten zoals het nu is en mocht er tot een 
contributieverhoging moeten worden overgegaan dan zal dit punt opnieuw worden 
bekeken. 
Nico de Vries vraagt of er ook een soort van tijdslimiet aan de toekenning van het 
dorpsbudget zit. Peter antwoordt dat er elk jaar aan de betreffende persoon/instantie 
wordt gevraagd of het bedrag nog moet worden gereserveerd of dat het terug kan 
worden “gestort” in de dorpsbudget. Wel zal er door het bestuur bekeken worden of 
er een tijdslimiet moet worden ingevoerd. 
Uilkje Kerstma vraag: “wie kan een bijdrage uit het dorpsbudget aanvragen”. Een 
ieder kan in principe een aanvraag indienen. De voorwaarden voor het indienen 
staan vermeld op de website van Plaatselijk Belang. Aangegeven wordt nog dat PB 
ook kan meedenken/-werken om andere fondsen aan te spreken. 

7. Verslag kascommissie 
Berend Bos en Jos vd Veldt merken op de een contributieverhoging wel in het zicht 
komt gezien de ontwikkelingen. Verder complimenteren zij de penningmeester voor 
de overzichtelijke uitwerking van het geheel. 
Hierna wordt de penningmeester décharge verleend. 

8. Benoemen nieuwe kascommissieleden 
De leden zijn: Berend Bos en Henk Hofstra. 

9. Er volgt een korte pauze. 
10. Bestuursverkiezing 

Peter van der Steege en Annigje Visser zijn beide aftredend en herkiesbaar. Er 
hebben zich geen tegenkandidaten aangemeld. Beide worden voor een volgende 
periode benoemd. 

11. Toelichting door commissie historische bordjes. 
De commissie bestaat momenteel uit de volgende leden: Houkje van Randen, Nico 
de Vries en Henk de Vries. 
Henk de Vries geeft met behulp van een presentatie een toelichting op de 
werkzaamheden van de commissie gedurende de laatste 10 jaar. Ook wordt er 
aangegeven dat de huidige leden afscheid nemen van dit project en het overdragen 
aan Plaatselijk Belang. 
Oene bedankt de commissie voor hun werkzaamheden en zij ontvangen een kleine 
attentie. 

12. Toelichting voortgang nieuwbouw door st. Moai Wenplak Terwispel 
Janco van der Werf geeft met behulp van een presentatie een toelichting op het 
nieuwbouwplan en de huidige stand van zaken.  
Oene bedankt Janco voor de duidelijke toelichting. 
 



13. Rondvaag 
- Annet Koopman vraagt zich af of “wij”, als bewoners van Terwispel ook nog iets 

kunnen doen om de nieuwbouwplannen te doen slagen. Janco antwoordt dat er 
geen actie nodig is. De gemeente staat positief tegenover het plan maar is ook 
afhankelijk van allerlei regelgeving. 

- Monique Veenhof bedankt PB en met name Thijs vd Veen voor het organiseren 
van de Friese lessen. Geeft tevens aan dat het e-mailadres van buurtvereniging 
Unwaarskamp onjuist staat vermeld op de website. 

- Uilkje Kerstma vraag uit wie het dorpenteam bestaat. Franciscus Koopmans 
antwoordt dat het dorpenteam bestaat uit Els Hiemstra (beleidsadviseur dorpen) 
en hij (dorpencoördinator) met ondersteuning van Hiske de Schiffart. 
En voor de bestuurlijke zaken kan men terecht bij de dorpenwethouder. 

- Berend Bos vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de klachten aan de weg in de 
Visserwei. Oene geeft aan dat dit tijdens het overleg met de gemeente aan de 
orde zal komen. 
Tevens vraagt hij hoe de verdeling van de vogelkastjes is gedaan. Oene geeft 
aan dat dit willekeurig is gedaan. Alle vogelkastjes zijn aan De Streek geplaats. 

- Annet Koopman vraagt of er een lichtpunt kan worden geplaatst onder de viaduct 
aan de Dûker bij de A7. PB zal dit opnemen met de gemeente. 

14. Hierna sluit Oene de vergadering en bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid.   
 


